

# CTKK05坎昆、科蘇梅爾島 五天四夜·天天出發



備註:第三、四人價格和小孩價格(12歲界定),均不含床位,跟第一、二人共享房間

日期 Date	團號 Tour code	雙人房(第1,2人) Tour price (1 <sup>st</sup> / 2nd)	第三,四人 (3 <sup>rd</sup> / 4th)	小孩 Child	單人房差 Single room
5-11月、12月1-23日	CTKK05	\$698/人	\$668/人	\$369/人	\$410
01-04月	CTKK05	\$808/人	\$668/人	\$369/人	\$630
12月24-31日	CTKK05	\$1148/人	\$668/人	\$369/人	\$1310

## 第一天:原居地-坎昆 Day 1: Hometown - Cancun

客人抵達機場後,導遊將在行李提取處等候並送往下榻酒店休息。 The flight arrives at Mexico City airport our tour guide will pick up at the baggage claim area and transfer to the hotel. Hotel: The Westin Cancun Resort or similar

#### 第二天:坎昆(早/午餐)Day 2: Cancun(B/L)

早餐後出發前往世界新七大奇跡之一的奇琴伊察瑪雅文化遺址,途中經停--華拉度列一個曾經的西班牙殖民城市。奇琴伊察【chich'en Itza】 在瑪雅語中的意思是"在伊察的水井口",是古瑪雅人的重要城市。位於墨西哥尤卡坦州南部,有數百座古建築物,在近1000年的歷史中,不同的文化在其中刻下屬于自己的烙印。奇琴伊察,遺址群分為南北兩側,南側有建於西元七至十世紀老奇琴伊察,瑪雅文化特色突出,有金字塔神廟、柱廳殿堂、球場、市場和天文觀象臺,石雕刻裝飾精美逼真;北側新奇琴伊察位灰色建築物托爾特克文化特色突出,有庫爾坎金字塔、勇士廟等,以樸素線條裝飾和羽蛇神灰泥雕刻為主。

After breakfast, we begin to visit one of the Seven Wonders of the World --Mayan ruins Chichen Itza. On the way stop and visit Valladolid which was the Spain colonial city. Chichen Itza, meaning "at the mouth of the Itza well", is a Mayan City on the Yucatcan Peninsula in Mexico, more than hundreds ruins around there, throughout its nearly 1,000 years history, different peoples have left their mark on this city. Chichen Itza was speared to two regions, in the southern region old Chichen Itza was built in the 7th to 10th century, with the Mayan culture has Pyramid temple, shrine, stadium, market and Astronomy Observatory build with stone carving decoration. In the north region is new Itza gray building, special with the Thor Turk culture has 75 feet high grand Pyramid groups and Temple of the warriors, with a simple the lines of decoration and Quetzalcoatl plaster carving.

Hotel: The Westin Cancun Resort or similar

## 第三天:坎昆-女人島(早/午餐) Day 3: Cancun-Isla Mujeres (B/L)

早餐後,自行前往碼頭搭乘遊船前往美麗的女人島。抵達後,客人將駕駛高爾夫球車環島遊。女人島為坎昆一個獨立外島,其島上風光秀美,是拍照留念的絕佳地點。中午將享用美味的自助餐,下午在美麗的女人島上,您可以選擇和海豚一起游泳玩耍,或者參觀女人島最東端的神廟,也可以在沙灘上享受靜謐的下午,或者在女人島小鎮購買喜歡的紀念品。After breakfast go to the pier by your own and then take a boat trip to the beautiful Isla Mujeres. After arrivals drive and enjoy the golf car cruise. Isla Mujeres Cancun is an independent Island in Cancun. This island has beautiful scenery is a great place to take pictures. In the afternoon you can choose to swim with dolphins or go to visit the temple which is located on the east side of the island; either you can also enjoy the quiet afternoon on the beach, or buy love souvenirs in the local stores. Hotel: The Westin Cancun Resort or similar.

## 第四天:坎昆-科蘇梅爾島-坎昆(早/午餐) Day 4: Cancun - Cozumel - Cancun(B/L)

今天將前往墨西哥最受歡迎的島嶼之一"科蘇梅爾島",開始有趣一天行程。科蘇梅爾島是墨西哥最大的加勒比海島。海水清澈即使水深200英尺仍舊清晰可見。豐富的海洋生物、珊瑚和深海牆使 其成為浮潛愛好者的天堂。當日可在海島上享用自助午餐之後前往科蘇梅爾市中心,參觀當地商店及手工藝品,以冒險及休閒的美妙方式來度過加勒比海島的一天。

After breakfast, today will go to one of Mexico's most popular island -- Cozumel, start a fun day trip. Cozumel Island is Mexico's largest Caribbean island. Seawater is clearly visible even if under 200 feet depth. Rich marine creatures, corals and deep sea walls make it paradise for snorkel lovers. On the island you can enjoy a buffet lunch on the island and go to center of Cozumel, visit local stores and handicrafts to end the day on the Caribbean island in a wonderful way of adventure and leisure.

Hotel: The Westin Cancun Resort or similar

#### 第五天: 坎昆-送機(早餐) Day 5: Cancun - Hometown (B)

早晨自由活動,導遊將按航班分批送機。

Free time in the morning and then drop off to the airport.









## 團費包括The tour includes:

- \*4晚精選高級酒店 4 Night Hotel.
- \*來回機場接送 Airport Shuttle.
- \*酒店早餐,午餐 Breakfast, Lunch.
- \*專業英語導遊 (中文導遊附加費請來電詢問 ) English tour guide (Chinese tour guide fee please contact us)

## 團費不包括Fares do not includes:

\*機票, 個人消費, 保險, 餐飲,小費; 建議小費標準 \$30/人(现付司機與導遊). Air tickets, personal consumption, insurance, food and beverage, tips; recommend tips \$30/ person (pay to driver and tour guide directly). \*须保證參加自費專案(請報名時候與團費一起支付): 女人島, 奇琴伊察瑪雅 \$120 /人

Must Paid Optional Fee(prepaid with tour fee): Isla Mujeres, Chichen Itza Maya \$120/person

所有資料與日期僅供參考,實際内容以網站爲準 WWW.CTOURUS.COM 〈特約旅行社〉